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Vedtak i representantskapet 2024 

 

 

 

Saksliste: 

Sak 01/24 Godkjenning av referatet fra møtet i representantskapet 8.desember 2023 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

Sak 02/24 Gjennomføring av en mulighetsstudie knyttet til fellesløsninger innenfor VA-

sektoren for kommunene i Østre Agder-samarbeidet, eventuelt utvidet til også å 

omfatte renovasjon.   

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet gir Kommunedirektørutvalget 

anledning til å gjennomføre en analyse av gevinstmuligheter knyttet til framtidig 

samarbeid om VA-løsninger for kommunene i samarbeidet. I utredningsarbeidet skal 

en vurdere muligheter for gevinster knyttet til håndtering av matavfall fra 

renovasjonsordningene og slam fra renseanlegg. Det forutsettes å engasjere ekstern 

bistand under gjennomføringen av analysen.  

 

For å sikre god koordinering med utredningsarbeidet som er planlagt i regi av 

renovasjonsselskapene, så inviteres de til å delta med en representant i 

arbeidsgruppen som skal innhente tilbud og gjennomføre utredningen i regi av Østre 

Agder-samarbeidet.  

 

Representantskapet godkjenner at inntil kr.200.000 fra innsparte midler fra 2023 på 

ansvar 1207001 Østre Agder sekretariat avsettes på fond til bruk for 

utredningsarbeidet. 

 
Sak 03/24 Presentasjon av resultater fra spørreundersøkelsen til deltaker i interkommunale 

utvalg, forum og fagutvalg i Østre Agder  

 

Vedtak: 

 Representantskapet saken til orientering. 

 Representantskapet ber kommunedirektørutvalget i den videre evalueringsprosess å 

ha fokus på måloppnåelse. Herunder komme med anbefalinger til hensiktsmessige 

styringsverktøy for samarbeidet. 

 

Sak 04/24 Aktuelle påvirkningssaker. 

 Representantskapet pekte på følgende aktuelle tema under samlingen i Oslo 11. og 

12.april: 

• Inntektssystemet. Arendal utarbeider et notat som skal være klart neste uke. 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2022/02/rep-ref-231208.pdf
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• Økonomiske konsekvenser av nasjonale og internasjonale vedtak innenfor 

VA-sektoren. Dette ønskes drøftet med Agder-benken og nasjonale 

myndigheter. VA er også aktuelt tema under møte med KS. 

• Småbåtregister til Agder – Agderbenken. 

• Flere ut i jobb nasjonale virkemiddel. Forsøke å møte Arbeids og 

inkluderingsminister Tonje Brenna. Fokus på regional satsing for å endre 

Agders posisjon som region med lav andel innbyggere i arbeidsfør alder i 

arbeidslivet. 

 

Vedtak: 

Representantskapet utpeker følgende medlemmer til å bistå under forberedelsen av 

samlingen i Oslo 11. til 12.april: 

Ordfører Kai Magne Strat, ordfører Steinar Pedersen og ordfører Robert Cornels 

Nordli 

Representantskapet ber om at det arbeides for å oppnå relevante møter knyttet til 

tema nevnt overfor. 

 

Sak 05/24 Utveksling av erfaringer knyttet til værutfordringer nyttårshelgen 2023/2024. 

 

Vedtak: 
Ordførere som opplever behov for dialog mellom samarbeidskommunene under 

særskilte hendelser, kontakter representantskapets leder. 

Representantskaps leder henvender seg direkte til ordførere og kommunedirektører 

med forslag til tidspunkt, for å unngå tidstap knyttet til å benytte sekretariatet. 

 

Sak 07/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 17.januar 2024. 

 Vedtak: 

 Representantskapet tar saken til orientering. 

Sak 08/24  Orientering fra Morrow Batteries om status for etableringen av batterifabrikken 

Vedtak: 

 Representantskapet saken til orientering. 

Sak 09/24 Eventuelt 

 Status for arbeidet med rekruttering av administrativ leder for Østre Agder-

samarbeidet IPR. 

 Leder i representantskapet redegjorde for status i prosessen 

  Oversikt over tildeling av prosjektskjønnsmidler for 2024.  

Vedtak: 

Representantskapet vil rette en henvendelse til Statsforvalteren i Agder der en 

beklager at søknaden knyttet til videreføring av HMS-prosjektet i skoler og 
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barnehager for å bidra til å forebygge uhelse blant medarbeidere ikke ble tildelt 

midler. 

Dette medfører fare for at et prosjekt, som har blitt meget godt mottatt blant ledere 

og medarbeidere ved skolene ikke kan videreføres. Eventuelt videreføres i sterkt 

redusert utstrekning. Med de store utfordringer medarbeidere ved skolene møter i sin 

arbeidshverdag så er en avslutning av prosjektet nå ikke heldig. 

Sak 10/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 26.januar 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 11/24 Orientering om rapporten Kraftløftet fra LO og NHO.    

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet vil berømme NHO og LO for å ha tatt 

initiativ til kraftløftet. Det er kritisk for framtidig næringsutvikling i landet og i 

Agder å sikre tilstrekkelig nettkapasitet og strømproduksjon, slik at nye grønne 

industrietableringer kan gi vekst i tallet på arbeidsplasser og vekst i næringslivet.  

 

Politikerne i Østre Agder-samarbeidet vil støtte opp under konklusjonene i 

rapportene. Herunder behovet for å styrke nettforbindelser og å øke tilgangen på 

fornybar kraft. Planene for ny produksjon er helt utilstrekkelig og det må legges til 

rette for økt produksjon. 

 

Dagens situasjon med høye strømpriser i Agder er en byrde både for befolkningen og 

for næringslivet. Som en region med kraftoverskudd er dette prisnivået helt urimelig. 

 

Kommunene vil bidra under arbeidet med energiplaner som skal omfatte hele eller 

deler av Agder. De er innstilt på å følge opp lovkravet knyttet til å stille miljøkrav til 

offentlige anskaffelser, og å videreføre satsingen på energieffektivisering i den 

kommunale bygningsmassen. De er også innstilt på å satse på fornybar energi i 

tilknytning til egne bygg og anlegg slik rapporten anbefaler. 

 

Sak 12/24 Oppsummering av formannskapssamling 1.februar og oppfølging av prioriterte 

innsatsfelt. Bruk av representantskapets samling i Oslo 11. og 12.april. 

 Vedtak: 

Representantskapet ber om at målene som ble prioritert under 

formannskapssamlingen 1.februar innarbeides i en framtidig felles strategi for 

samarbeidet.  

Representantskapet gir sin tilslutning til betraktningene som framkommer ved 

kommunedirektørutvalgets behandling av erfaringene med samlingen 1.februar. 

Representantskapet vil rette en takk til ledelsen i Åmli som sikret at samlingen fikk 

en så god form og et så godt innhold. 

 

Sak 13/24 Deltakelse i regionalt samarbeid på Agder med sikte på lokalisering av statlige 

arbeidsplasser. 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/02/rep-ref-240126.pdf
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Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet stiller seg positiv til deltakelse i 

Agders felles innsats for å oppnå etablering av flere statlige arbeidsplasser i fylket. 

Kostnaden dekkes over sekretariatets budsjett. 

 

Sak 14/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 2.februar 2024. 

 Vedtak: 

 Representantskapet tar saken til orientering. 

 

Sak 15/24 Orientering om tjenester som er lokalisert i Østre Agder interkommunale helsebygg 

IKS og arbeidet for å oppnå effektiviseringsgevinster ved samlokalisering. 

 

Vedtak: 

  Representantskapet tar saken til orientering. 

 

Sak 16/24 Dialog med Sørlandet sykehus HF  

Vedtak: 

 Representantskapet saken til orientering og opplever at det er ønskelig å legge opp til 

et årlig møte mellom dem og ledelsen ved sykehuset. 

 

Sak 17/23 Eventuelt 

 Orientering om status for rekruttering av ny administrativ leder for Østre Agder-

samarbeidet. 

 Representantskapets leder Beate Skretting presenterte Siri Sølvberg Andersen som 

ny administrativ leder for samarbeid. Hun fikk anledning til å presentere seg. 

Innspill til KS-samling 27.februar 

Leder redegjorde for at Østre Agder-samarbeidet sammen med de andre 

interkommunale rådene er invitert til å gi innspill til satsingsfelt for Agder under 

møtet. Følgende ble løftet fram: 

• Felles innsats rettet mot utbygging ved Havforskningsinstituttets forskningsstasjon i 

Flødevigen.  

• Videre utvikling av pilotutdanning ved Gullknapp flyplass innrettet mot 

internasjonalt behov for flygere. Premisser for drift og utvidelse av virksomheten. 

• Prioritering av videre veiutbygging langs hovedaksene bygget på at vi står sammen 

om ankeret. Status E18 veien videre, Viktigheten av denne veien for hele Agder. 

Nasjonal satsing på viktige næringsveier på Sørlandet. 

• Risiko for at sykehusutbygging i Oslo kveler alle store behov ved sykehusene på 

Agder og i landet som helhet. 

• Prioriterte satsinger fra formannskapssamlingen 1.februar 
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• Kraft og nettutbygging. Satsing på infrastruktur. Kommunale utfordringer knyttet til 

kommunalt veinett. VA. 

• Inntektssystemet for kommunesektoren 

• Forbruk av naturområder 

• Beredskap og sikkerhet 

 

Med bakgrunn i en tidsramme på 3-4 minutter så vil leder av representantskapet 

konsentrere seg om noen punkter. 

 

Sak 18/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 16.februar 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 19/24 Uttale til utredning om framtidig Arkiv- og museumsstruktur i Agder  

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet gir sin tilslutning til forslaget til 

uttalelse. 

 

Sak 20/24 Godkjenning av at det fremmes søknad fra Østre Agder-samarbeidet til 

Levekårsprogrammet i Agder. 

Vedtak: 

Representantskapet godkjenner at det fremmes en søknad om støtte til 

Levekårsprogrammet i Agder på vegne av samarbeidskommunene og i samarbeid 

med KS Agder. 

 

Sak 21/24 Videreføring av Implementeringsprosjekt: HMS i skolen – forebygging av 

emosjonelle belastninger 

Vedtak: 
Representantskapet godkjenner bruk av inntil kr.250.000 av samarbeidets 

fondsmidler til videreføring av HMS i skole – forebygging av emosjonelle 

belastninger. 

 

Sak 22/24 Godkjenning av Regnskapet for Østre Agder-samarbeidet IPR for 2023.  

Vedtak: 
   Østre Agder representantskap godkjenner regnskapet for 2023. 

  

Sak 23/24 Status fondsbeholdningen til Østre Agder-samarbeidet IPR ved årsskiftet. 

 Vedtak: 

 Representantskapet tar saken til orientering. 

 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/02/rep-ref-240216.pdf
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Sak 24/24 Årsmelding 2023 for Østre Agder-samarbeidet IPR (Interkommunalt Politisk Råd). 

 Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet godkjenner årsmeldingen for 2023. 

 

Sak 25/24 Dialog mellom kommunene Gjerstad, Risør, Tvedestrand, Vegårshei og Åmli om 

muligheter for økt samarbeid med sikte på økonomisk gevinst med mere.  

Vedtak: 

 Representantskapet saken til orientering. 

 

Sak 26/23 Eventuelt 

 Dialog om henvendelse fra organisasjonen Norske kjernekraftkommuner. 

  Hver ordfører foretar en vurdering av hvor aktuelt dette er for egen kommune. 

 

Sak 27/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 12.april 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 28/24 Orientering om Stiftelsen NOK Agder  

 Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

Sak 29/24 Arbeid med gjennomføring av felles Næringskonferanse for de fem kommunene 

Gjerstad, Risør, Tvedestrand, Vegårshei og Åmli i 2025. 

 Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

 

Sak 30/24 Status i arbeidet med ny plattform for prosjektet Green Deal Agder. 

 Vedtak: 

 Representantskapet slutter seg til forslaget fra Østre Agder nærings- og 

samfunnsutviklingsforum: 

 «Næringsforum får mandat til å jobbe videre med prioriterte tiltak og kommer 

tilbake med status i neste kontaktmøte, høsten 2024.» 

 

 

 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/04/rep-ref-240412.pdf
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Sak 31/24 Høringsuttale fra Østre Agder-samarbeidet IPR til utkast til Regionplan Agder 2030 

med regional planstrategi 2024-2027. 

Vedtak: 

Representantskapet gir sin tilslutning til utkastet til uttale, i tillegg ble det vedtatt å 

legge til to forslag: 

1) Kriminalitet: Når trusselvurdering legges frem ved politirådsmøtene i Østre 

Agder fremgår mye av utfordringene vårt politidistrikt vektlegger på 

forebygging. Det er derfor viktig å få hele regionen med på viktigheten av 

dette arbeidet. Samarbeidet må videreutvikles i forebygningsperspektivet 

knyttet til arbeidet vårt sammen med politiet. Samtidig som det er viktig at 

politiet reelt har tjenestepersonell som arbeider kun som forebyggere. 

2) Utdanning: det er viktig med kompetansebygging i regionen, og det bør være 

et særlig fokus på videreutdanning. Hva med å jobbe nytt, og bruke digital 

undervisning mer i denne kompetansehevingen? Dette bør regionen støtte 

opp under, da næringssektoren også har behov for tilrettelegging med tanke 

på kompetanse. 

 

Sak 32/24 Etablering av fellesordning for evakuerte og pårørende senter EPS  
 

Vedtak: 

  Representantskapet tar saken til orientering. 

 

Sak 33/24 Oppsummering av møtet mellom de interkommunale politiske rådene og Agder    

fylkesutvalg. 
 

Vedtak: 

 Representantskapet tar saken til orientering. 

 

Sak 34/24 Oppsummering av kommunedirektørenes evaluering av det administrative 

samarbeidet innenfor rammen av Østre Agder-samarbeidet IPR.  

 Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar saken til orientering. 

 Representantskapet ønsker å ta del i en prosess med kommunedirektørene for å 

utarbeide en felles strategi for Østre Agder – samarbeidet. 

Tidsrammen for representantskapsmøtet 21.juni utvides fra kl.09.00-13 til kl.08.30-

13.30. 

 

 

Sak 35/24 Status for arbeidet med uttale til Regional plan for senterstruktur og handel i 

kommunene. 
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Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar saken til orientering.  

Det gis en kort uttalelse fra Østre Agder samarbeidet om at det verdsettes at                                                                                                                                    

Fylkeskommunen har lyttet til mange av de tilbakemeldingene som kom fra 

kommunene i forrige runde, og anmoder om å vurdere de innspill den enkelte 

kommune sender inn.  

Østre Agder – samarbeidet støtter at Arendal blir et regionsenter i Øst på lik linje 

med Kristiansand i Vest. 

 
Sak 36/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 19. april 2024. 

• Gjennomgang av potensiell modell for betalingsløsninger for samarbeidet. 

• Utredning av innsparings- og effektiviseringsarbeid knyttet til utvidet 

tjenestesamarbeid mellom de 5 kommunene i nord og øst. 

 
Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. 
 

Sak 37/24 Aktuelle påvirkningssaker 

 Nytt inntektssystem for kommunene: det foreligger ikke noe nytt, så saken tas opp 

igjen på neste møte. 

 

Sak 38/24 Eventuelt 

Bekymringsbrev fra Ryggforeningen 

Vedtak:  

Representantskapet tar saken til orientering.  

Bekymringsbrevet spilles inn til Helse- og omsorgsleder forum i Østre Agder, med 

oppfordring om de vil lage en felles uttalelse angående det økte presset for 

kommunehelsetjenesten. 

 

E18 mellom Tvedestrand og Gjerstad 

Vedtak: 

Ordfører i Tvedestrand og ordfører i Gjerstad jobber videre med forslaget som ble 

spilt inn, og jobber frem et forslag til tekst som sendes til Nye veier. De andre 

kommunene i samarbeidet vil støtte den teksten som sendes. Tekstforfatterne har 

ytret ønske om at uttalelsen samordnes med Fylkeskommunen før den sendes til Nye 

Veier. 

 

Ny distriktsredaktør i NRK agder 

Vedtak: 

Distriktsredaktør NRK agder inviteres til neste representantskapsmøte. Neste 

aktuelle møte vil være etter workshopen, altså 30. august. 
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Sak 39/24 Videre arbeid med strategi fra workshop 21.juni 2024 

Vedtak: 

Arbeidsgruppe er opprettet, med følgende deltakere: Ordfører i Gjerstad Steinar 

Pedersen, kommunedirektør i Åmli Christina Ødegård og sekretariatsleder Siri 

Sølvberg Andersen. Sekretariatsleder kaller inn til arbeidsmøter, det første før 

sommerferien. 

 

Sak 40/24 Orientering om betalingsmodell for Østre Agder  

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

Sak 41/24 Orientering om prosjekt Statlige arbeidsplasser. 

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

 

Sak 42/24 Eventuelt 

Nokut - godkjenning 

Fylkesordfører Arne Thomassen informerte om at NOKUT har godkjent Fagskolen i 

Agders søknader om fagområdeakkreditering innenfor tekniske fag og helsefag.  

 

Vedtak:  

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

Kostnader rundt det store snøfallet i vinter 

Vedtak: 

De berørte kommunene samler seg på ordførernivå, og det formuleres et brev til 

kommunal- og distriksminister Erling Sande der det bes om at aktuelle ordførere får 

et møte så raskt som mulig.  

 

Informasjon rundt samarbeidet Øst i Østre agder 

Kommunedirektør i Risør Carl Jacob Hansen og kommunedirektør i Gjerstad Per 

Gunnar Johnsen, informerte om arbeidet rundt nye samarbeid øst i agder.  

 

Vedtak:  

Representantskapet tar saken til orientering.  

 

Ny E18 østover fra Tvedestrand 

 

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering.  
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Sak 43/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 21.juni 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 44/24 Legevakt – økte kostnader 

 

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar saken til orientering. 

Representantskapet ønsker som foreslått en ny orientering i januar, så da ønskes det å 

invitere enhetsleder tilbake for en ny presentasjon. 

 

Sak 45/24 Nettverksmøtene på Agder  

 

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar diskusjonen til orientering.  
 

Sak 46/24 Besøk fra NRK 

 Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar gjennomgangen til orientering.  

 

Sak 47/24 Politisk påvirkningsarbeid 

 Vinterstorm og ekstra kostnader 

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet, ved Beate Skretting, tar kontakt med 

departementet og ber om at det kommer en snarlig løsning i denne saken. 

 Økte kostnader til Nødnett 

 Vedtak: 

Sekretariatsleder lager et forslag til et brev som kan sendes fra representantskapet til 

justisdepartementet og helsedepartementet. Representantskapet i Østre Agder-

samarbeidet tar ellers gjennomgangen til orientering. 

 

Sak 48/24 Vindkraft 

  

Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar presentasjonen til orientering. 

  

Sak 49/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 22.august 2024. 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/06/rep-ref-240621-1.pdf
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 Leder for kommunedirektørutvalget Magnus Mathisen orienterte om sakene som ble 

behandlet.  

Vedtak: 

 Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet tar sakene til orientering. 

 

Sak 50/24 Arbeid med strategien til Østre Agder samarbeidet 

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet jobber videre med utkast til strategi. 

Neste representantskapsmøte skal det jobbes med punkt 1 i strategien – Politisk 

påvirkning. Da skal alle punktene gjennomgås, og det skal bestemmes hva som skal 

stå i strategien og hva som skal inn i tilhørende handlingsplan. 

 

Sak 51/24 Eventuelt 

Søknad til Sørlandets kompetanse fond angående prosjektet «Levekår på Agder» 

Vedtak: 

Rune Røisland inviteres til neste representantskapsmøte i Østre Agder-samarbeidet. 

Kan vi invitere Agderbenken og høre hva de ser for seg for regionen?  

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet inviterer Agderbenken til et møte der 

innhold og tidspunkt passer med å ha besøk fra Agderbenken.   

Kan vi se på brannvesen og samhandling – hva er det de gjør? Kan de inviteres inn 

til representantskapet? 

Vedtak: 

Representantskapet i Østre Agder-samarbeidet inviterer Østre Agder brannvesen til 

neste møte for å presentere hvilke tjenester de gir, og hva de driver med i normal 

drift. 

Kommunedirektørene vil gjerne informere om hva som skjer i samarbeidet Øst i 

Østre agder. Fint å få en orientering rundt dette i representantskapet. For å navne 

noe, en eventuelt felles demens tilbud. 

Vedtak: 

Kommunedirektørene i de seks minste kommunene i Østre Agder inviteres til et 

representantskapsmøte for å informere om aktuelle områder som utredes for 

fremtidig samarbeid under Østre Agder paraplyen. 

Sak 52/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 30. august 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/09/Representantskap-referat-240830.pdf
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Sak 53/24 Strategi i Østre Agder samarbeidet  

Vedtak: 

 Representantskapet stiller seg bak måten det jobbes videre med utkast til strategi. 

 

 

Sak 54/24 Østre Agder brannvesen   

  

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. Rep.skapet ønsker å løfte frem som 

mulig politisk påvirkningssak at driften av brannvesen har utviklet seg til å bli mer 

omfattende de senere årene. Brannvesenet er ofte først på stedet ved alvorlige 

hendelser, og bistår i stor grad de andre nødetatene ved sin tilstedeværelse på ulike 

oppdrag. Dette er en betydelig kostnad for kommunene, og det er ønskelig å se 

nærmere på om dette kompenseres i tilstrekkelig grad. 
 

Sak 55/24 Glitre nett informerer angående nettkapasitet og nettutvikling i Østre Agder regionen 

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. Kommunedirektørutvalget tar saken for 

å finne en kontaktperson i hver kommune videre. Region Kristiansand har lagt opp 

til et felles møte der Glitre nett kan møte alle kontaktpersonene samtidig. Siri 

kontakter region Kristiansand for å høre hvordan de har gjort det. 

Vi  må også få med Fylkeskommunen i denne loopen. 

 

Sak 56/24 Møteplan for 2025      

Vedtak: 

Representantskapet vedtar møteplan som endelig for 2025, og sekretariatsleder kaller 

inn til alle datoene i planen så fort som mulig. 

 

 

Sak 57/24 Praksisnær forskning – presentasjon av hva som er gjort innen forskning i helse i 

Østre Agder siste tiden     

 Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. Sekretariatsleder legger til rette for å 

lage en egen landingsside under Østre Agder sin nettside der all informasjon rundt 

forskning som er gjort i Østre Agder og det som skjer – sånn at det er enkelt å ta med 

videre inn i kommunestyrene i regionen til informasjon. 

 

Sak 58/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 25. september 2024.  

Saken ble utsatt da hverken leder eller nestleder i kommunedirektørutvalget var til 

stede i møtet.  

 

Sak 59/23 Eventuelt     
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 IKT-kostnader 

Utfordringene rundt kostnadsøkningen på IKT kostnader har vært løftet til 

representantskapet, som har tatt hensyn til innspillene. 

 

Distriktsvennlig utdanning av sykepleiere 

  Vedtak: 

 Representantskapet tar sakene til orientering. De to regionrådene i Østre Agder og 

Setesdal ber om et møte med UiA for å legge frem argumenter for å fortsette med 

distriktsvennlig utdanning av sykepleiere i Østre Agder. Sekretariatsleder i Østre 

Agder kaller inn ordførere i regionene samt i Fylkeskommunen. Daglig leder i 

Setesdal regionråd kalles også inn. 

 

Sak 60/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 11. oktober 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 61/24 Batterisatsingen       

Vedtak: 

  Representantskapet tar saken til orientering. 

 

 

Sak 62/24 Kompetansefondets satsingsområde, informasjon rundt hvordan man bør rigge seg i 

forhold til søknad  

Neste utlysning kommer over nyttår, kommer tilbake med informasjon i 

januar/februar. Levekårsprogrammet skal sørge for at dialogen rundt neste 

søknadsrunde blir god, og de vil invitere til en samling for interessenter fra i fjor og 

eventuelt nye i forkant av neste utlysning. 

  

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. 

  

 

Sak 63/24 Statsforvalterens høstkonferanse     

 Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. Representantskapet stiller seg bak 

gjennomgått notat om samhandlingsstruktur via regionrådene på Agder. 

Arbeidsgruppe vedtas å bestå av ordfører Kai Magne Strat og ordfører Beate 

Skretting. 

Representantskapet ber om at Endre Amundsen/Å energi inviteres inn til et møte i 

representantskapet for å tematisere energipolitikk. 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/10/Referat-fra-representantskap-11.10.2024.pdf
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Representantskapet ber om at det lages en egen rigg for et Østre Agder ting for 

kommunestyrene i regionen, med møte en gang i året.  

 

 

Sak 64/24 Strategi i Østre Agder samarbeidet  

Vedtak: 

  Representantskapet stiller seg bak måten det jobbes videre med utkast til strategi. 

 

 

 

Sak 65/24 VOV – videreutdanning for voksne – informasjon om ordningen i Østre Agder   

Vedtak: 

Representantskapet tar gjennomgangen til orientering. 

 

Sak 66/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 23. oktober 2024. 

 Per Gunnar Johnsen orienterte om sakene som ble behandlet.  

Vedtak: 

 Representantskapet tar sakene til orientering. 

 

Sak 67/24 Samarbeid Øst i Østre Agder regionen – mer informasjon rundt hva som er gjort så 

langt    

Vedtak: 

  Representantskapet tar saken til orientering. 

 

Sak 68/24 Eventuelt 

Notat fra William Lødrup og HMS i helse: Videreføring av prosjekt HMS i skole, 

men med helseenhetene som deltakere.  

Vedtak: 

 Representantskapet stiller seg bak at søknad sendes til statsforvalter. 

 

Politirådsmøte: politimester har meldt tilbake til Østre Agder IPR at det er for tidlig å 

ha møtet 24. januar.  

Vedtak: 

 Representantskapet vedtar å kalle inn 9. mai, og at møteplan oppdateres tilsvarende. 

Oppdatert møteplan sendes til medlemmene i representantskapet sammen med 

referatet. 
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Sak 69/24 Godkjenning av referatet fra møte i representantskapet 8. november 2024 

Vedtak: 

  Referatet godkjennes. 

 

Sak 70/24 Strategi i Østre Agder samarbeidet     

Vedtak: 

  Representantskapet stiller seg bak måten det jobbes videre med utkast til strategi. 

 

 

Sak 71/24 SLT koordinator og politi informerer   

Denne saken sees i sammenheng med sak 72/24 og det er felles vedtak for begge 

saker. 

Sak 72/24 MOT Norge – ideell organisasjon som tilbyr forebyggende og holdningsskapende 

programmer til ungdomsskoler og videregående.    

 Vedtak: 

Representantskapet tar sakene til orientering. Kommunedirektørutvalget bes ta opp 

en diskusjon rundt eventuelt samarbeid om SLT koordinator i regionen. 

 

 

Sak 73/24 Oslo tur     

Vedtak: 

Representantskapet gir mandat til at arbeidsgruppa bestemmer endelig hotell. 

Punktene over saker som skal løftes sendes på mail og det gis tilbakemelding til 

sekretariatsleder på hvilke som ønskes prioritert. 

 

 

Sak 74/24 Levekårsprogrammet – muligheter for å starte prosjektarbeid     

 Vedtak: 

Representantskapet vedtar å sette i gang et forprosjekt med en arbeidsgruppe for å se 

på mulighetene for en konkret søknad til kompetansefondene angående levekårs-

programmet. Det vedtas å bruke midler fra fond til å dekke en prosjektlederstilling i 

inntil 50 % i 2025. 

 

Sak 75/24 Næringsforum – status i jobbingen med prioriterte tiltak     

 

Vedtak: 

Representantskapet tar saken til orientering. Næringsforum får mandat til å jobbe 

videre med prioriterte tiltak i Strategisk plan 2024-2028. 

https://www.ostreagder.no/wp-content/uploads/2024/11/Referat-rep-08.11.2024.pdf
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Sak 76/24 Politisk påvirkningsarbeid    

 Bygdevekstavtaler 

 Vedtak: 

Representantskapet ønsker å prøve ut vurdere om det skal søkes om deltagelse i 

samarbeid på bygdevekstavtaler for de kommunene det kan være aktuelt for i 

samarbeidet. Det er foreløpig ikke lyst ut noe, men representantskapet følger med. 

 

 

Sak 77/24 Orientering om saker fra møte i kommunedirektørutvalget 27. november 2024. 

 Leder for kommunedirektørutvalget Magnus Mathisen orienterer om sakene som ble 

behandlet.  

Vedtak: 

 Representantskapet tar sakene til orientering. 

 

 

 

Sak 78/24 Eventuelt 

Informasjon om prosess VA renseanlegg og reservevanns løsning 

Vedtak: 

Representantskapet tar informasjonen til orientering. 

 

 

 

 


